



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

申請表

BOLETIM

APPLICATION FORM

覆核入學考試成績

Pedido do Esclarecimento do Resultado do Exame de Admissão
Admission Examination – Result Rechecking

注意：請閱讀背頁注意事項。

ATENÇÃO : LEIA NOTA ATRÁS.

IMPORTANT : PLEASE SEE NOTE OVERLEAF.

請以正楷填寫

Preencha em letras maiúsculas

To be completed in Block Letters

姓名

Nome :

Name

電子郵箱

Email :

Email

申請編號

N.º de Candidato :

Application No.

聯絡電話

N.º de Contacto :

Contact No.

AP-B5-□□□□-□

科目名稱 / Nome da Disciplina / Subject Title	成績 / Resultado / Result	FOR REGISTRY'S USE ONLY
☐ C100 中文 / Chinês / Chinese		USE ONLY Payment MOP\$ _____
☐ E101 英文 I / Inglês I / English I		
☐ H101 物理 / Física / Physics		
☐ M101 數學 A / Matemática A / Mathematics A		
☐ M102 數學 B / Matemática B / Mathematics B		
☐ P101 葡文 A / Português A / Portuguese A		Signature & Chop
☐ P102 葡文 B / Português B / Portuguese B		

❖ 本人確定於此表格中所提供的資料正確無誤，並聲明已知悉及明白載於澳門大學註冊處網頁之《澳門大學/澳門大學註冊處收集個人資料聲明》。

❖ Declaro que as informações fornecidas neste boletim de requerimento são correctas, e que tomei conhecimento e compreendo a <Declaração sobre Recolha de Dados Pessoais da Universidade de Macau / Secretaria da Universidade de Macau> publicada na página electrónica da Secretaria.

❖ I declare that the information provided in this form is correct and I have acknowledged and understood the <Personal Data Collection Statement of the University of Macau/the Registry of the University of Macau> stated at Registry's website.

申請人簽署

Assinatura do Requerente :

Signature of Applicant

日期

Data :

Date

出納處專用

Somente para o uso da Secção de Tesouraria

Treasury Section's use only

收據 RECIBO RECEIPT

姓名

Nome :

Name

申請編號

N.º de Candidato :

Application No.

AP-B5-□□□□-□

已付澳門幣

pagou MOP\$

paid MOP\$

元作為覆核入學考試成績之費用。

para verificação dos resultados do exame de admissão
for re-checking of admission examination result.

簽名及蓋章

Assinatura e Carimbo :

Signature and Stamp

日期

Data :

Date

出納處存案

Para uso na Secção de Tesouraria

For Treasury Section's Record

Payment of MOP\$ _____ for Result Rechecking for the Admission Examination from _____ (name), application no. _____ was received.

注意事項

1. 考生如對入學考試成績有疑問，可於入學考試成績發出後五個工作天內申請覆核成績。
2. 覆核成績是指由有關科目之主考覆檢試題每部份之分數及總分是否計算無誤，及所有答案是否已獲評分。
3. 申請手續：
 - 填妥「覆核入學考試成績」表格 (REG/Form/040)，並於指定日期前遞交至註冊處。
 - 申請覆核入學考試成績之費用為每科澳門幣 50 元。
4. 逾期之申請將不獲處理。
5. 註冊處將於申請覆核成績截止日期後八個工作天內，以電郵通知考生其申請之最終結果。
6. 經主考覆核之成績為該科之最終成績。本校將不再受理考生任何上訴申請。
7. 在任何情況下，大學不會公開考生之入學考試試卷及其答題內容。

NOTE

1. A candidate requesting for rechecking his/her Admission Examination results should be made within 5 working days after the Admission Examination results are announced.
2. The Chief Examiner of concerned subject will re-check the scores for each section, the total score of the answer sheet and any written scripts completed for the examination.
3. Rechecking procedures:
 - Candidates should complete an application form for rechecking Admission Examination results (REG/Form/040) and submit it to the Registry within the specified period.
 - MOP\$50 is charged for rechecking of each subject of Admission Examination.
4. Late applications will not be handled.
5. Candidates will be informed by email of their rechecking results within 8 working days after the application deadline.
6. The rechecked results will be served as the final decision. Further request for rechecking will not be accepted.
7. Under no circumstances will the University disclose the examination papers and answers of a candidate.